

Instruction for installation & use:

1. The gas hob must be installed by assigned registered gas installer. Otherwise, our company will not be responsible for any damages.
2. The inlet gas supply working pressure to the appliance must be: HK TG 1500 Pa, HK LPG 2900 Pa.
3. If non-compatible pressures are connected to the appliance, it will affect the performance of the unit or pose risk of damage and danger.
4. Prior the installation, ensure that the appliance is according to the local distribution conditions. (nature of the gas and gas pressure)
5. This gas hob is not connected to ventilation devices for combustion products. It shall be installed according to the relevant regulations. Particular attention shall be given to the ventilation requirements.
6. Install the gas hob in well ventilation room and keep it away from any combustible or flammable items such as paper or oil. When install in stove cabinet, please check that there is provision for ventilation at the cabinet to ensure proper operation of the gas hob. The information refer to Operating Manual or download at our website www.ff888.com.
7. If the unit is to be installed, close to combustible surroundings (such as wooden walls, wooden shelves), it should be installed at least 15cm away from surrounding combustible materials.
8. Place the gas hob on a stable and level surface.
9. External gas governor is not required.
10. Aeration is preset at factory. Please do not attempt to adjust it.

Instructions for cleaning FUJIOH Gas hob:

1. Do not cleaned , when the gas hob is hot.
2. The parts of gas hob must be cleaned at least every 3 months or when the flame is unstable.
3. Wipe the glass panel with a soft and damp cloth and mild detergent, wash the burner head with warm water and detergent.
4. Often clean the burner cap flame hole, keep clear.

Warranty Terms & Conditions:

1. Fidelity (Far East) Trading Company Limited (Hereinafter called "the company") provides three years limited warranty from product delivery date, we have an option to repair the product, which become out of order under normal use, free of charge within the product warranty period, the replaced defective parts shall become the company's property. The guaranteed service shall be rendered by the company only.
2. Three years warranty service, you can receive free on door maintenance service and replacement parts under normal use on the first year. Otherwise, a on door service fee will be charged, replacement parts will be free of charge on the second year and the third year. Service fee is subject to change without further notice.
3. Maintenance Services : Maintenance services may be provided either directly by the Company or by authorized partners of the Company. Where business needs require, the Company may cooperate with other companies to carry out maintenance services, ensuring that service quality remains unaffected.
4. The warranty does not cover:
 - a) Machine body, attachment, installation, removal, cabinet renewal, dirt removal and oil stain cleaning etc.,
 - b) Parts worn out through normal wear & tear, corrosion, rust or stain, e.g. Burner cap, Burner rack, Drip pan, Burner head base, Assist burner rack, Glass panel.
 - c) It has been installed or operated otherwise than in accordance with instructions furnished, or installed by not authorized person, defect caused by misuse, wrong power supply voltage, repair or modification by unauthorized personnel, accident, natural calamity or other events beyond the company's control.
 - d) The product has been tampered with or modified in anyway or by an unauthorized service organization or by any person(s) not expressly authorized by the company.
5. For any circumstances lead to accidents by installing gas hob due to building structure or decoration structure problem of the stated premises or deprecate the original parts, the company will not take any responsibility of the damages and loss. For any damages and loss due to installing gas hob or electrical appliances or progressing electrical work, the maximum compensation by the company will be equal to the related job services provided.
6. Extra fee will be charged for service in Discovery Bay, Ma Wan, outlying islands, Macau S.A.R.
7. Any other guarantee certificate than the one issued by the company that it will not be recognized by the company.
8. The warranty card is valid only in Hong Kong Special Administrative Region and Macau Special Administrative Region, and does not transferable.
9. The customer shall inform the company immediately in case of change address or telephone number.
10. The warranty card will be valid only after it has been properly filled in , returned to and received by the company or online registration within 10 days after delivery.
11. In case of any dispute, the company reserves the right for final judgment and decision.

The purposes for which data may be used are as follows:-

- i) Daily operation of our services.
- ii) Conducting customer, product and service surveys.
- iii) Direct marketing of products and services.
- iv) The handling of customer complaints and enquiries and matters directly related thereto.

Transfer of Personal Data

Personal data held by us relating to customer will be kept confidential but we may provide such information to :-

- i) Subsidiaries and associated companies within our group.
- ii) Agents, contractor or third party service provider who provides services to our group on connection with the operation of our business.
- iii) The media. (in related to the handling of customer complaints and enquiries in certain circumstances)
- iv) Any person who owes a duty of confidentiality to our group and sole agents.

氣體煮食爐安裝指引及使用細則:

1. 所有氣體煮食爐必須由本公司授權之註冊氣體裝置技工安裝, 切勿自行安裝, 否則一切後果本公司概不負責。
2. 不按照爐具認可的進氣運作氣壓: 香港煤氣 1500 Pa, 香港石油氣 2900 Pa。
3. 如接駁之氣壓與本爐具所標示的不相符, 會嚴重影響本氣體煮食爐運作, 以及導致損壞和危險。
4. 安裝前必須確保本氣體煮食爐可因應當地供氣情況。(氣體類別及至壓力)
5. 本氣體煮食爐沒有接駁至燃燒產品搬離裝置, 應按照有關條例安裝並應特別注意空氣流通之要求。
6. 氣體煮食爐須安裝在空氣流通房間內, 附近不可放置易燃物品如紙張, 油類等。如設有灶櫃, 應有透氣設施, 以確保使用時操作正常。相關的距離可參照說明書內指示或於www.ff888.com 下載尺寸圖。
7. 如要安裝氣體煮食爐於易燃料物附近 (如木櫃, 木架), 兩側須距離15厘米以上, 此氣體煮食爐的安裝位置應與周圍易燃料物距離15厘米以上。
8. 氣體煮食爐須放置在穩固之平面上。
9. 不需安裝外置氣體穩壓器。
10. 生產商已調好風位, 切勿嘗試自行調校。

氣體煮食爐清潔指引:

1. 當爐具尚熱時, 請勿進行清潔。
2. 爐具部件必須至少每3個月或火焰不穩定時進行清潔。
3. 用柔軟的濕布及中性洗潔精輕抹玻璃面板部分, 用暖水及洗潔精清潔爐頭部份。
4. 經常清潔爐頭蓋火焰孔, 保持暢通。

保養條款

1. 富達(遠東)貿易有限公司(以下簡稱"本公司")為客戶提供由送貨日期計起叁年內, 於正常使用之情況下, 如發覺機件失換等, 本公司派員查驗屬實, 將可獲免費修理及更換零件服務, 而所換出的損壞零件均屬本公司, 所有免費修理及更換零件, 均需由本公司技術人員負責。
2. 叁年保養期, 首年上門維修費及零件費全免。次年及第三年, 收取上門維修費而零件費全免, 以上收費如有任何更改, 恕不另行通知。
3. 保養方式: 保養服務可由本公司或本公司授權之合作夥伴提供。若因業務需要, 本公司得與其他公司協作處理保養事宜, 並確保服務品質不受影響。
4. 免費保養服務不包括:
 - a) 機身與其他附加裝置, 安裝工程, 搬運位置, 機殼翻新及污漬或油漬清理及清洗。
 - b) 由於正常磨損、腐蝕、生鏽或污漬而磨損的零件, 例如: 燃燒器蓋、燃燒器架、滴油盤、燃燒器底座、輔助燃燒器架、玻璃面板。
 - c) 不按原廠提供之指引安裝, 非本公司認可之人士安裝, 不依說明書使用, 疏忽, 輸入錯誤電壓, 擅自修理或改裝, 天然災害或一切不能控制的原因所引致之任何損壞。
 - d) 本產品被未經授權的公司或未經授權的技術人員或未經本公司明確授權的任何人以任何方式篡改或修改。
5. 如因安裝單位之樓宇結構或裝修結構出現問題或兼用原裝的安裝配件, 而導致安裝期間/安裝後有任何損壞, 本公司不會作任何補償。如本公司為顧客安裝期間/安裝後導致物件損壞或人身傷害, 本公司之最高賠償額為基本安裝費之同等銀額。
6. 愉景灣、馬灣、離島、澳門特區的用戶需修理時, 本公司將收取附加費。
7. 除本公司發出之保養咭外, 其他商號或人士所發出之任何保証書均不為本公司承認。
8. 此保養咭只在香港特區及澳門特區有效, 及不得轉讓他人。
9. 如用戶更改地址, 電話號碼, 請即通知本公司。
10. 請於收貨日期起10天內於保養咭上填寫正確資料並於寄回本公司或於網上登記, 保養咭才正式生效。
11. 如有任何爭議, 本公司保留一切條款及細則之最後解釋權及決定權。

有關的客戶資料將可能作以下用途:

- i) 客戶服務之日常運作。
- ii) 進行客戶、產品及服務調查。
- iii) 直接促銷產品及服務。
- iv) 處理客戶投訴及查詢及任何與上述有直接關連之事項。

個人資料之轉移

本公司將客戶資料保密, 但有可能會把有關資料提供予:

- i) 本機構的附屬公司及聯營公司。
- ii) 任何向本機構提供服務而該等與我們業務運作有關連的中間人, 承包商或其他服務供應商。
- iii) 傳播媒介。(在若干關乎處理客戶投訴及查詢之情況下)
- iv) 任何對本機構負有保密責任的人士。